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VAN DE VOORZITTER

Provinciale verkiezingen
Met een grote klap is BBB de afgelopen 
verkiezingen in alle provincies de groot-
ste partij geworden. Het zijn zeker niet 
alleen allemaal proteststemmen. Ook 
in regio’s waar de brede welvaart goed 
op orde is heeft BBB goed gescoord. De 
stem op BBB is zeker ook een stem er-
gens voor. Wellicht de belangrijkste is 
een goede regionale en geografi sche ver-
tegenwoordiging, maar ook behoud van 
voorzieningen. Onderwerpen als: politie-
tekort op het platteland, huisartsentekort 
en stikstof, maar ook de crisissen die veel 
aandacht krijgen en die maar niet opge-
lost worden, zoals de Groninger aardbe-
vingsschade, de toeslagenaff aire en de 
wateroverstroming in Limburg hebben 
zeker bijgedragen aan een stem op BBB.

Wij als CDA hebben wel heel veel verlo-
ren. In de peilingen werd al aangegeven 
dat wij zouden afstevenen op een halve-
ring. Jammer dat het ook nagenoeg zo is 
gegaan.

CDA lokaal
Positief om te melden is dat onze kandi-
daat Arjan Tolkamp uit Aalten is gekozen 
in de provinciale staten, en Theo Donder-
winkel uit Oost-Gelre voor het bestuur in 
het waterschap Rijn & IJssel. Het aantal 
CDA-stemmers in Winterswijk valt mij 
ook nog mee, dit geeft een mooie basis 
om verder uit te bouwen. Wij hebben 
een fractie die veel werk verzet voor ons 
lokaal belang. Zij nemen standpunten in 
die gedegen en onderbouwd worden uit-
gedragen.

Het campagneteam heeft ook goed werk 
laten zien en zeker ook op social media 
waren wij nadrukkelijk aanwezig. Be-
langrijk is wel dat wij, als CDA Winters-
wijk, het hele jaar door aanwezig probe-
ren te zijn met activiteiten. Het is fi jn dat 
ook vele leden hierbij aanwezig zijn. In 
deze nieuwsbrief kunt u hier meer over 
lezen. Vindt u dit leuk en zou u ook wel 
aan een activiteit mee willen doen, dan 
bent u van harte welkom.

ALV
Onze algemene ledenvergadering is 
op 16 mei a.s. De uitnodiging met een 
agenda hiervoor staat verderop in deze 
nieuwsbrief. Als u komt dan kunt u zelf 
ook zaken aan de orde stellen die u bezig-
houden. Daarmee kunnen we het CDA in 
Winterswijk levendig houden en samen 
het leven in Winterswijk nog mooier en 
aantrekkelijker maken.

Hartelijke groeten,

Henk Wikkerink
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ONZE ONLINE KANALEN!

facebook.com/cdawinterswijk twitter.com/cdawinterswijk www.cdawinterswijk.nl

instagram.com/cdawinterswijk youtube.com/@cdawinterswijk info@cdawinterswijk.nl

16 mei 2023 - ALV
start 19.30 uur 
inloop vanaf 19.00 uur 
Locatie:  Restaurant de Zwaan, 

eerste verdieping

6 november 2023 - ALV
start 19.30 uur
inloop vanaf 19.00 uur 
Locatie: wordt tzt bekend gemaakt.

Mochten er nog andere activiteiten/
bijeenkomsten georganiseerd 
worden: u wordt op tijd op de 
hoogte gebracht!

Agenda: 

Informatie:

Contactgegevens:
Voskuilweg 8
7109 BB Winterswijk Miste
E: info@cdawinterswijk.nl

Bestuur:
Henk Wikkerink Voorzitter
Renate Grevers Secretaris
Uta Maria Cyprian Penningmeester
Remon Jentink Campagneleider
Frank Vaartjes Lid

Fractie:
Sandra Prinsen Voorzitter
Jacqueline van der Vinne Secretaris
Steven Vuijk Penningmeester
Wim Elferdink Raadslid
Sam Begari Commissielid
Fjärel van der Zwet Commissielid
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VOOR HET EERST…

Inmiddels is er een jaar voorbij sinds de 
gemeenteraadsverkiezingen. Dat heeft 
een heel aantal nieuwe ‘eerste keren’ op-
geleverd. Voor Wim Wassink als wethou-
der. Voor Wim Elferdink als voorzitter 
van de raadscommissie. Voor Fjärel als 
raadscommissielid. Voor de fractie, die 
in nieuwe, kleinere samenstelling samen 
aan de slag is gegaan. 

Maar ook voor mijzelf. Voor het eerst co-
alitieonderhandelingen voeren. Fractie-
voorzitter zijn. De begrotingsraad doen. 
De herbenoemingsprocedure van de 
burgemeester. Het is een intensief jaar 
geweest, maar wel een jaar waar ik zelf 
in elk geval ook veel plezier aan heb be-
leefd en met een goed gevoel op terug 
kan blikken.

We kunnen met z’n allen stellen dat on-
geveer alles anders is vergeleken met 
ruim een jaar geleden. Met name de sfeer 
in de raad is een enorm groot verschil. 
Het zorgt dat samenwerken loont. Dat 
alle 7 fracties inbreng hebben en hun ge-
luid kunnen laten horen. En dat is goed 
voor Winterswijk!

Ook voor onszelf heeft dit al de nodige 
CDA-succesjes opgeleverd, naast wat er 
al in het coalitieakkoord is opgenomen. 
Wat dacht u van het tóch tegenhouden 
van de koopzondagen op 1e kerstdag en 
nieuwjaarsdag? De pilot voor minder-
validenparkeerplaatsen op de Markt? 
En een amendement op het bestem-
mingsplan voor de Bumerhof en recent 
de unaniem aangenomen motie voor 
Aarde-werk de Stegge?

Denkt u nu ”waar gaat dit allemaal 
over?”, dan adviseer ik u om maandelijks 
de Raadsvergadering in één Minuut terug 
te kijken. In het weekend na de raadsver-
gadering verschijnt er op onze sociale 
mediakanalen (Facebook, Instagram en 
Twitter), YouTube én onze website een 
kort filmpje met daarin de highlights van 
de raadsvergadering. Mochten daarover 
vragen zijn of er zijn andere ideeën waar 
de fractie mee aan de slag zou moeten/
kunnen, laat het dan vooral weten! Wij 
zitten niet op elke verjaardag en buurtvi-
site en staan niet aan elke kassa en langs 
elk voetbalveld. Dat zijn de plekken om 
te horen wat er leeft. Wat er goed gaat, 
maar ook wat er beter kan. Wij horen het 
graag van u!

Zo. Bij deze kan ik weer een eerste keer aan 
mijn lijstje toevoegen. De eerste bijdrage 
aan deze nieuwsbrief als fractievoorzitter.

Graag tot ziens!

Hartelijke groet,

Sandra Prinsen

VAN DE WETHOUDER

De gemeenteraadsverkiezingen zijn al-
weer meer dan een jaar geleden geweest. 
Ook de nieuwe coalitie en het nieuwe col-
lege zijn alweer bijna een jaar samen aan 
de slag. Een goed moment dus om eens 
voorzichtig terug te blikken op het afge-

lopen jaar. We hebben namelijk een coa-
litie gevormd en zitten in het college om 
zoveel mogelijk van onze idealen te reali-
seren. Uiteraard moeten er compromis-
sen worden gesloten, maar toch hopen 
we dat er inmiddels iets zichtbaar wordt 
van de CDA-kleur in de plannen die we 
maken en de besluiten die we nemen.

Als ik door die bril kijk naar de speerpun-
ten waarmee we in 2022 de verkiezingen 
zijn ingegaan, dan kunnen we consta-
teren dat aan een groot aantal van die 
speerpunten inmiddels wordt gewerkt en 
sommige zelfs al zijn gerealiseerd, zoals 
bijvoorbeeld het schrappen van de be-
zuinigingen op zwembad Jaspers, Boogie 
Woogie en de sportverenigingen.

Kunnen we nu tevreden achteroverleu-
nen? Nee dat zeker niet. De komende ja-
ren komen er nog grote uitdagingen aan. 
Hoe houden we onze voorzieningen op 
peil, hoe behouden we een leefbaar bui-
tengebied en hoe zorgen we ervoor dat 
iedereen in Winterswijk mee kan blij-
ven doen. Onderwerpen waarbij het ons 
helpt dat we een inbreng kunnen leveren 
vanuit onze visie op de samenleving.

De afgelopen jaren waren financieel goe-
de jaren, maar er komen vrijwel zeker 
ook weer mindere jaren aan. Dit bete-
kent dat we dan misschien keuzes moe-
ten maken, en dat niet alles kan wat we 
graag willen. Ook hierbij kan onze kijk 
op de maatschappij helpen. Zo vinden 
wij dat we niet alles hoeven te verwach-
ten van de overheid. En hebben we in-
middels geleerd dat marktwerking ook 
niet altijd brengt wat we ervan verwach-
ten. We zullen het de komende periode 
dus ook zeker moeten hebben van de 
kracht van de samenleving. Een typisch 
CDA-standpunt. Een mooi voorbeeld 
van deze kracht vind ik het onlangs ge-
opende ouderencentrum de Whemerhof. 
Ondersteund door een kleine jaarlijkse 
bijdrage van de gemeente wordt dit ou-
derencentrum 7 dagen in de week gerund 
door vrijwilligers. Maar zo zijn er natuur-
lijk meer mooie voorbeelden te noemen. 
Hopelijk komen er de komende tijd nog 
meer voorbeelden bij en kleurt Winters-
wijk een beetje meer CDA groen. 

Wim Wassink
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VALENTIJNSACTIE 
14 FEBRUARI 2023

Moi allemaole,

Ze hebt miej evraogd umme een stuksken 
te schrieven ovver unze Valentijnsactie 
van 14 februari jl. En dan misschien maor 
in ‘t Wenters plat. Och jao, dat kan’k wal 
‘s doon, iémand mot toch een stuksken 
schrieven, en in uns eigen dialect is joo ok 
wal ne kaere  mooi. Dee taal mo’w toch in 
ere hollen of neet dan. At d’r onder unze 
leden wat bunt wee dat neet könt laezen 
dan is d’r vást wal ene in de buurte wee 
dat eff en wil vertalen ;-). Maor de strek-
king zal iederene wal können begriepen.

Op 14 februari he’w weer unze jaorlek-
se Valentijnsactie ehol’ne, waorbiej wiej 
14 vri’jwilligers ne heerlijke deuze Merci 
brengt. Dat doo’w al een jaor of zeuven, 
en dat völt altied biej iederene bezunder 
in de smaak. Ze kriegt dee Merci dan as 
bedankjen veur hun belangeloze inzet 
veur de gemeenschap.

Maor waorumme dizze actie? Wiej doot 
dat umme dee Wenterse vri’jwilligers ‘s 
ne kaere extra in ‘t zunneken te zetten, 
de gemeenschap hef d’r joo ontzéttend 
völle baat van en een heel groot deel van 
activiteiten en verenigingen drif op dee 
mensen. Wenters (en de hele wald) kán 
neet zonder hun.

Maor veur wee is dat dan bedoeld? Nou, ie-
derene dee ‘t neudige vri’jwilligerswark dut 
kan d’r veur in anmerking kommen, mek 
neet uut van welke parti’je of zo, of dat ze 
karkelijk bunt of neet.... Dut d’r neet too, ‘t 
enige is dat ze ‘t neudege vri’jwilligerswark 
veur de gemeenschap doot. 

En hoo geet dat dan? Nou, iederene kan 
biej ‘t bestuur mensen anmelden veur 
een volgend jaor. Dan wal graag name, 
adres deurgevven en wat ze vri’jwillig 
veur de gemeenschap doot. Dan kan ‘de 
commissie’ kieken wee d’r dat jaor veur 
in anmerking kump, ze mot d’r zich 14 
uutzeuken, zovölle doo’w d’r namelijk elk 
jaor. En natuurlijk kiekt ok of ze al neet 
recent ne kaere verrast bunt. 

En dan gao’w d’r hen. De coördinator, 
Helma te Grotenhuis dee dat zowat al-
tied, mek dan tweetallen en göf ze een 
paar adressen waor ze hen mot, of mögt 
;-). En dan gao’w op pad, en hopt da’w 
de meesten thuus treft. Meestal prebee-
re wiej dat wal zo good möggelijk uut te 
zeuken en in te plannen. Maor ze mögt 
d’r niks van wetten, mot wal ne verras-
sing blieven natuurlijk. 

Dit jaor bunt Jacqueline van der Vin-
ne en ik op de fi etse naor dree mensen 
hen’ewest. Helaas was Henk Dunnewold 
an de Boldermansweg neet thuus, daor 
he’w ‘t dan maor teggen de deure zet, d’r 
zit altied wal een mooi kaartjen an met 
waor ‘t van en veur is. 

Maor Joke Lammers en Rikie Dunne-
wold waarn wál thuus, en dee waarn heel 
fi jn verrast. Goh, veur miej? Jaozeker, en 
wiej hebt biej beiden nog geneuglijk met 
een beksken koffi  e zitten praoten. 

Alle CDA’ers wee’t rond gaot hebt d’r zelf 
ok völle plezeer van, altied ok leuk umme 
te doon, een pluimpje en blijk van waar-
dering veur de leu wee naotied nog ne 
poze van de Merci könt genieten.

Wiej vindt ‘t as CDA heel belangriek 
umme dee vri’jwilligers zo ne kaere in ‘t 
zunneken te zetten veur eur zo ontzet-
tend belangrieke en onmisbaore inzet 
veur de samenleving. En nog heel leuk 
umme te doon ok. 

Dus at jullie as laezers nog ‘kandidaten’ 
wet: gef ze astebleef deur. Wiej zit as 
parti’je vol in de samenlaeving, maor d’r  
könt d’r altied nog wat waen wee’w zelf 
neet zo in ‘t vizier hebt. 

Nah, he’j d’r een betjen een beeld van. 
At d’r nog vraogen of opmarkingen bunt 
dan we’j ‘t bestuur joo wal te vinn’n. 

Hartelijke groet,
Bernard Wikkerink

KEN JIJ ‘DE RIEM’ AL?
Na iedere raadsvergadering maken wij
De Raad In Een Minuut. Daarin vatten wij 
kort de hoogtepunten van de vergadering 
samen in een kort fi lmpje. Binnen een 
minuut ben je dus weer helemaal bij 
met de Winterswijke politiek.
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NL-DOET! CDA IN ACTIE 
VOOR HET ORANJEFONDS

Dit jaar hebben wij ons bij Het Oranje-
fonds ingeschreven als CDA-familie om 
mee te doen met NLdoet.  Op 10 maart 
hebben wij ons gemeld bij Kinderboer-
derij & Heemtuin Freriks. De weergoden 
waren ons niet helemaal goed gezind. Er 
kwam een hoop water uit de lucht val-
len, maar wij vonden dat het niet hard 

genoeg regende om niet aan het werk te 
gaan. Jacqueline, Helma, Dini, Ilse en 
ondergetekende hebben zich gemeld bij 
de teamcoördinator van dagbesteding 
Freriks. Zij heette ons van harte welkom 
en legde uit wat de werkzaamheden voor 
deze dag waren. Wij kregen een rondlei-
ding met uitleg over de activiteiten die er 
voor de deelnemers van de dagbesteding 
bij Freriks zijn. Daarnaast liet zij het ter-
rein zien en heeft zij verteld wat de toe-
komstplannen zijn. 

Als eerste klus verwijderden we het klim-
op van de begroeide waterput. Met echte 
“women power” toverden we de put weer 
tevoorschijn en werden de plantresten 
afgevoerd. André Gijsbers kwam langs 
voor de Kabelkrant en maakte opnames 
van onze werkzaamheden en nam een 
interview af. Hij miste de heren van het 
CDA. Jacqueline van der Vinne legde uit 
dat ‘de heren’ elders aan het werk waren 
voor de Winterswijkse gemeenschap en 
er niet bij konden zijn. 

Toen er een harde regenbui over ons 
heen trok hebben wij pauze gehouden en 
kregen wij koffi  e en soep. Tijdens de pau-
ze kregen wij uitleg van de teamleider 
over wat er allemaal gedaan wordt voor 

de deelnemers van de zorgboerderij en 
was er gelegenheid om vragen te stellen. 
Aan het eind van de pauze konden we 
even bijpraten met elkaar. Daarna werd 
er nog hard gewerkt aan het leeghalen en 
opnieuw volpoten van bloembakken om 
het terrein weer gezellig aan te kleden 
voor de aankomende zomer. De middag 
was daarmee vol en namen wij met een 
voldaan gevoel afscheid van de teamlei-
der en de NLdoet locatie van 2023. 

Leden die volgend jaar mee willen doen 
met NLdoet kunnen dit aangeven via de 
mail of kunnen zich melden tijdens de 
ledenvergadering. De volgende NLdoet 
actie is op 15 en 16 maart 2024.

Carla te Voortwis

CAMPAGNE PROVINCIALE 
STATEN EN WATERSCHAPS-
VERKIEZINGEN

Terugblik op de campagnetijd
Met een enthousiast team van zeven per-
sonen, aangevuld met Statenlid Arjan 
Tolkamp en bestuurslid van het water-
schap Theo Donderwinkel zijn we aan de 
slag gegaan.

Social media is een steeds belangrijker 
onderdeel van een goede campagne. Er 
zijn een aantal fi lmpjes gemaakt door 
Fjärel. Korte heldere boodschappen, 
waarmee je hoopt dat de kiezer het waar-
deert. Daarnaast hebben we een pagina-
grote advertentie laten plaatsen in het 
Achterhoek Nieuws. Ook hebben we met 
een aantal personen een bezoek gebracht 
aan het melkveebedrijf van de familie Te 
Brake in het Woold. Zij vertelden over 
de problemen en ook kansen die er zijn 
naast een Natura 2000 gebied, waar toch 
ook nog veel onduidelijkheid over is. 

Natuurlijk hebben we onze weideborden 
weer geplaatst langs de invalswegen van 
Winterswijk. Door de regen en harde 
wind hebben de posters op de borden heel 
wat te verduren gehad. Hier gaan we in de 
nabije toekomst mee aan de slag. Mis-
schien de oude borden vervangen voor 
een nieuw systeem van borden of doeken.

De laatste zaterdag voor de verkiezingen heb-
ben we met een aantal personen gefl yerd in 
het centrum van Winterswijk. Hier kregen 
we veel positieve reacties van voorbijgangers.

Helaas was de uitslag van de verkiezin-
gen niet het resultaat wat we gehoopt 
hadden, maar de peilingen wezen na-
tuurlijk al wel die kant op.

Ik hoop van harte dat het CDA ooit weer 
de partij wordt waar een heel groot deel 
van Nederland zich thuis voelt.

Remon Jentink 
Campagneteam
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Beelden zeggen meer dan woor-
den, daarom een kleine collage  van 
het afgelopen politieke seizoen. 
Meer zien van onze activiteiten? 
Volg ons dan op social media of 
houd onze website in de gaten. Wij 
plaatsen regelmatig berichten met 
de laatste ontwikkelingen. 

Foto’s bij Stichting Present zijn ge-
maakt door Jorieke Philippi. De 
overige foto’s zijn van onszelf.


